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CONSILIUL  JUDEŢEAN  ARGEŞ 
 

PROCES – VERBAL NR.98 
încheiat astăzi, 26 august 2021, 

în şedinţa ordinară a Consiliului Judeţean Argeş 
 

        La orele 12.00, domnul Ion Mînzînă, Preşedintele Consiliului Judeţean 
Argeş a deschis lucrările şedinţei ordinare care s-a desfășurat prin mijloace 
electronice ( on-line ). La această ședință au fost conectați pe platforma pusă la 
dispoziție de către Consiliul Județean Argeș 31 de consilieri județeni, fiind 
absentă doamna consilier județean Maria Cotenescu și domnul consilier județean 
Bogdan Marius Ivan, deci şedinţa este statutară. 

      La şedinţă a participat de drept dl Ionel Voica, Secretarul General al 
Judeţului Argeş. 

         Menționăm că domnul consilier județean Narcis Ionuț Sofianu s-a conectat 
pe platforma on-line începând cu punctul nr. 2 de pe ordinea de zi, domnul 
consilier județean Mihail Dorin Bărbuceanu începând cu punctul nr. 6 iar domnul 
consilier județean Bogdan Angelin David începând cu nr. 14 de pe ordinea de zi. 

        La începutul ședinței au anunțat că se vor abține și nu vor participa la vot 
ca urmare a faptului că au un interes personal în problema supusă dezbaterii –                      
Domnul consilier județean Nicolae Tudose la punctul nr. 11 de pe ordinea de zi - 
Hotărârea nr. 197 și la  punctul nr. 17 de pe ordinea de zi - Hotărârea nr. 203; 

Domnul consilier județean Marius Pîrvu la punctul nr. 17 de pe ordinea de zi - 
Hotărârea nr. 203 și la punctul nr. 19 de pe ordinea de zi - Hotărârea nr. 205; 
 
Domnul consilier județean Marius Pîrvu la punctul nr. 8 de pe ordinea de zi - 
Hotărârea nr. 172. 
 
Doamna consilier județean Cristina Elena Popa și domnii consilieri județeni 
Mihail Dorin Bărbuceanu, Valentin Viorel Enache, Cosmin Ghiță la punctul nr. 
19 de pe ordinea de zi – Hotărârea nr. 205. 
 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Bună ziua. Începem prin a face prezența.  
Mînzînă Ion prezent, dl Bughiu Adrian Dumitru?  

Dl vicepreședinte Adrian Dumitru Bughiu  - Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Dl Nicolaescu Marius Florinel? 
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Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Prezent.  

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Bărbuceanu Mihail Dorin? 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dna Cotenescu Maria?  

Dl Președinte Ion Mînzînă - Dl David Bogdan Angelin ? 

Dl Președinte Ion Mînzînă - Dl David Emilian? 

Dl consilier județean Emilian David -  Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Deaconescu Valentin Ion? 

Dl consilier județean Valentin Ion Deaconescu – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dra Eftene Diana Elena? 

Dra consilier județean Diana –Elena Eftene – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Dl Enache Valentin-Viorel ? 

Dl consilier județean Valentin-Viorel Enache  - Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă -  Dl Ghiță Cosmin Constantin ? 

Dl consilier județean Cosmin Constantin Ghiță– Prezent.  

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Giuclea George – Dan?  

Dl consilier județean Giuclea George – Dan – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Grecu Dumitru? 

Dl consilier județean Dumitru Grecu – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Dl Iacșa Aurel ? 

Dl consilier județean Aurel Iacșa -  Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Iana Ion ? 

Dl consilier județean Ion Iana – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Ilie Ion? 

Dl consilier județean Ion Ilie – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Dna  Ionescu Marilena Steluța? 
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Dna consilier județean Marilena Steluța Ionescu – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  -  Dl Istrate Ion ? 

Dl consilier județean Ion Istrate -  Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Dl Ivan Marius-Bogdan? 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Dl Mîndroc Cătălin-Viorel?   

Dl consilier județean Cătălin-Viorel Mîndroc  - Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Negoescu Vasile?   

Dl consilier județean Vasile Negoescu  - Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Dl Nițescu Eleodor Olavi ? 

Dl consilier județean Eleodor Olavi Nițescu  – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Dna Nicolescu Nicoleta Tatiana ? 

Dna consilier județean Nicoleta Tatiana Nicolescu– Prezent.  

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl  Pîrvu Marius ? 

Dl consilier județean Marius Pîrvu -  Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Dna Popa Elena Cristina ? 

Dna consilier județean Elena Cristina Popa - Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Dl Popa Florentin-Marius? 

Dl consilier județean Florentin-Marius Popa – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă - Dl Postelnicescu Marius Dorel ?  

Dl consilier județean Marius Dorel Postelnicescu – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Sofianu Narcis Ionuț ? 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Dl Stana Stelian? 

Dl consilier județean  Stelian Stana – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Ștefan Alexandru Mihai?  

Dl consilier județean Alexandru Mihai Ștefan – Prezent. 
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Dl Președinte Ion Mînzînă - Dl Tică Manuel ?  

Dl consilier județean Manuel Tică  - Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă -  Dl Tudose Nicolae?  

Dl consilier județean Nicolae Tudose – Prezent.  

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dna Turturoiu Liliana Maria ? 

Dna consilier județean Turturoiu Liliana Maria – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Dl Zidaru Cristian George? 

Dl consilier județean Cristian George Ziadru – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă– Avem proiectul ordinii de zi, de care dumneavoastră 
ați luat la cunoștință, dacă sunt comentarii? Discuții?  

Dl consilier județean Dumitru Grecu – Aș avea două amendamente, pot să le fac 
acum sau la punctele respective? 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Domnule Grecu, la punctele respective putem lua 
în discuție propunerile dumneavoastră de îmbunătățirea proiectelor de hotărâre. 
Supun la vot proiectul ordinii de zi. Abțineri? Voturi împotrivă? Vă mulțumesc.  

 

-I- 

          Trecându-se la punctul I al ordinii de zi - Procesul - verbal al şedinţei 
ordinare a Consiliului Judeţean Argeş din data de 29.07.2021.  - Dl Preşedinte Ion 
Mînzînă a spus: 

      Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 

      Procesul verbal mai sus menţionat a fost votat în unanimitate.   

   

- II  - 

 
       Trecându-se la punctul II al ordinii de zi – Procesul - verbal al şedinţei 

extraordinare a Consiliului Judeţean Argeş din data de 17.08.2021.  - Dl 
Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 
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      Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 

      Procesul verbal mai sus menţionat a fost votat în unanimitate.   

 

- III  - 

 
     Trecându-se la punctul III al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 

susținerea financiară a Campionatului Mondial de Maraton   2021 – BASCOV – 
ARGEȘ - ROMÂNIA (pentru categoriile Juniori, Tineret sub 23 de ani - U23, 
Seniori) - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

      Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 

      Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
      S-a adoptat Hotărârea nr. 189. 
 

- IV  - 

 
       Trecându-se la punctul IV al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 

aprobarea încheierii Acordului de Parteneriat între Județul Argeș și S.C. Ceetrus 
România SRL.  - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

      Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 

      Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
      S-a adoptat Hotărârea nr. 190. 
 

- V - 

 
     Trecându-se la punctul V al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre privind 

aprobarea încheierii Acordului de Asociere între Județul Argeș și Asociația 
culturală Historia Renascita.  - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

      Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 

      Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
      S-a adoptat Hotărârea nr. 191. 
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- VI  - 

 
       Trecându-se la punctul VI al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 

aprobarea încheierii Acordului de Asociere între Județul Argeș,  Asociația 
Culturală “D.G. Kiriac” Pitești și Comunitatea Evreilor Pitești. - Dl Preşedinte 
Ion Mînzînă a spus: 

 
     Discuții?  

Dl consilier județean Marius Dorel Postelnicescu - Domnule Președinte, am 
vorbit și în comisie, cred că s-a notat, aș dori să se prezinte și programul pentru 
că bugetul mi se pare mare pentru o oră cât cântă corul DG Kiriac. Vreau să 
vedem desfășurătorul pe ce vor veni facturile. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Sigur că da, vor trebui justificate sumele 
respective, este un eveniment important în viața comunității evreilor din Pitești 
și în parteneriat cu corala DG Kiriac și Consiliul Județean Argeș este un 
spectacol mai amplu. Dar justificarea banilor este obligatorie, suntem și noi 
verificați de Curtea de Conturi. Eu vă mulțumesc pentru propunerea 
dumneavoastră și îi rog pe cei de la Serviciul Contabilitate să ia act de această 
problem. Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 

  
    Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

       S-a adoptat Hotărârea nr. 192. 
 
 

- VII  - 

 
       Trecându-se la punctul VII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 

aprobarea depunerii proiectului ,,Renașterea” de către Teatrul ,,Alexandru 
Davila”, proiect EU de Cooperare culturală – Europa Creativă 2021-2027  - Dl 
Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

         Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 

         Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
         S-a adoptat Hotărârea nr. 193. 
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- VIII  - 

 
       Trecându-se la punctul VIII al ordinii de zi -  Proiect de hotărâre privind 

aprobarea depunerii proiectului ,,Eco-Scene (s)” de către Teatrul ,,Alexandru 
Davila”, proiect EU de Cooperare culturală – Europa Creativă 2021-2027     - Dl 
Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

      Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc.       

      S-a adoptat Hotărârea nr. 194. 
 
 

- IX  - 

 
       Trecându-se la punctul IX al ordinii de zi – Proiect de hotărâre pentru 

aprobarea Regulamentului privind acordarea burselor pentru elevii din 
învăţământul preuniversitar special de stat în anul şcolar  2021 - 2022.- Dl 
Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

       Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 

       Proiectul de hotărâre a fost votat în uninimitate. 
       S-a adoptat Hotărârea nr. 195. 
 
 
                                                   - X  - 

 
     Trecându-se la punctul X al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 

aprobarea Organigramei, a Statului de funcții și a Regulamentului de organizare 
și funcționare ale Bibliotecii Județene Dinicu Golescu Argeș.- Dl Preşedinte Ion 
Mînzînă a spus: 

        Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 

        Proiectul de hotărâre a fost votat cu 31 de voturi ,,pentru” și 1 vot împotrivă 
( dl consilier județean Valentin Ion Deaconescu ). 

 
        S-a adoptat Hotărârea nr. 196. 



8 

 

 

                                                  - XI  - 

       Trecându-se la punctul XI al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Organigramei, a Statului de funcţii și a Regulamentului de organizare 
și funcționare ale ,,Teatrului Alexandru Davila’’ Pitești.   - Dl Preşedinte Ion 
Mînzînă a spus: 

       Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 
       Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

       S-a adoptat Hotărârea nr. 197. 
 
 
 
                                                   - XII  - 

       Trecându-se la punctul XII al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre privind 
aprobarea achitării cotizației Județului Argeș către Asociația de Dezvoltare 
Intercomunitară – ADI Molivișu pe anul 2021.  - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a 
spus: 

         Discuții?  
 

Dl consilier județean Dumitru Grecu – Aici am o propunere, nu este legată de 
cotizație, dar pentru că s-a deschis discuția despre Molivișu, aș vrea să vă 
reamintesc că într-o ședință precedentă în care am discutat despre Molivișu, 
am hotărât să se facă un plan de activitate și din păcate nu am văzut nimic 
până acum. Sugestia mea este, încă o dată, să se întocmească de către 
conducerea ADI un plan de activități cu responsabilități și termene și 
periodic să se raporteze consiliului județean stadiul realizării mpsurilor, 
pentru că altfel o să mergem cu această pârtie încă 10 ani până o facem.  

Dl Președinte Ion Mînzînă – Rog compartimentul tehnic să ia act de această 
propunere, este corect, cel puțin trimestial trebuie să discutăm de ceea ce se 
întâmplă la ADI Molivișu, situația nu este una îmbucurătoare, totul este legat 
de ceeea ce înseamnă mijloacele financiare pentru a duce la bun sfârșit. La 
această oră suntem în discuții cu ADI Sud Muntenia, pentru a încerca un 
proiect pe fonduri europene. 
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Dl consilier județean Dumitru Grecu – Știu, am discutat cu dl Mușat despre 
lucrul acesta, dar, încă o dată, conducerea ADI trebuie să urmărească, trebuie 
să se zbată, că într-adevăr există un management performant acolo și periodic 
să ne informeze în consiliul județean stadiul realizărilor. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – De acord. 

Dl consilier județean Marius Pîrvu – Îmi permit să fac și eu un comentariu, 
eu știu că există această obligativitate încă din mandatul trecut vis-a-vis de 
managementul de la Molivișu, însă atât timp cât nu se va da un start vis-a–vis 
de finanțare, de ceea ce înseamnă toate aprobările care încă mai sunt în zona 
de rezolvare, cred că un program este destul de greu de făcut. Eu mi-aș dori 
să existe este plan, din păcate este un plan ce depinde foarte mult de aprobări 
și din ce știu eu și de planul urbanistic din zona respectivă. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Domnule Pîrvu, toate lucrurile acestea sunt 
cunoscute de colegii noștri și o primă discuție în următoarea ședință putem să 
o avem cu reprezentantul ADI Molivișu. 

Dl consilier județean Marius Pîrvu – Asta este foarte clar că este bine să știm 
stadiul în care ne aflăm în momentul de față. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Corect. Voturi împotrivă? Abțineri? Vă 
mulțumesc.         

         Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
         S-a adoptat Hotărârea nr. 198. 
 

                                                   - XIII  - 

 
       Trecându-se la punctul XIII al ordinii de zi -  Proiect de hotărâre privind 

acordarea unui mandat special Asociației de dezvoltare intercomunitară de 
utilitate publică pentru serviciul de transport public local “ASOCIAȚIA DE 
DEZVOLTARE INTERCOMUNITARĂ PENTRU TRANSPORTUL PUBLIC 
PITEȘTI”.- Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

        Discuții?  
Dl consilier județean Marius Dorel Postelnicescu - Domnule Președinte, la 
comisie am avut un punct de vedere referitor la un control, dacă pot să spun 
așa, al consiliului județean asupra deciziilor pe care le va lua această 
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asociație, tarifele pentru cei care folosesc rețeaua de transport, adică nu le 
putem da libertate totală în a decide totul. A doua problemă, dacă totuși 
delegarea către Publitrans este benefică, sau poate fi și o licitație pentru 
operatorii care vor opera între cele 3-4 localități din jurul Piteștiului. 

Dl consilier județean Narcis-Ionuț Sofianu – Dacă îmi permiteți, eu cred că 
ideea în sine este foarte bună, ce vrea să spună domnul Postelnicescu, însă 
trebuie să ne amintim totuși că suntem într-o asociație, chiar dac se numește 
dezvoltare intercomunitară, unde partenerii sunt egali, nu subordonați. Noi 
putem eventual să-l rugăm pe reprezentantul nostru să aibă o anumită  
opțiune sau o anumită părere exprimată în organul de conducere al asociației. 
Nu putem noi impune consiliului asociației ceva. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Lucrurile sunt mult mai complicate, ajungând la 
tarife, transportul public de persoane în Pitești este subvenționat, trebuie să 
vedem la ce nivel asociația aceasta va funcționa, din cunoștințele mele la 
nivel metropolitan este o singura asociație care functionează, aceasta fiind la 
Alba Iulia. Din păcate sunt atâtea elemente de luat în calcul la o asemenea 
asociație în care, sigur, ne vom spune punctul de vedere prin reprezentantul 
nostru în asociație. Haideți să vedem începutul, care întotdeauna este mai 
greu, și după aceea intrăm în zona aceasta a nuanțelor, dacă sunteți de acord. 
Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc.  

 
       Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
        S-a adoptat Hotărârea nr. 199. 

 

                                        

- XIV  - 

 
       Trecându-se la punctul XIV al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre privind 

aprobarea Studiului de Oportunitate și a modalității de  organizare și gestiune a 
Serviciului Public de Transport Local de Călători pe aria unităților administrativ-
teritoriale membre ale Asociației de Dezvoltare Intercomunitară pentru 
Transportul Public Pitești.  - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

        Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 
        Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
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       S-a adoptat Hotărârea nr. 200. 

                                                   - XV  - 

 
      Trecându-se la punctul XV al ordinii de zi -  Proiect de hotărâre privind 

constituirea dreptului de administrare în favoarea Direcției Generale de Asistență 
Socială și Protecția Copilului Argeș asupra imobilului clădire C1, situat în 
Ștefănești, sat Valea Mare Podgoria, str. Cavalerului nr. 2A.   - Dl Preşedinte Ion 
Mînzînă a spus: 

        Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 
        Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
 
        S-a adoptat Hotărârea nr. 201. 

 
 
                                                   - XVI  - 

 
       Trecându-se la punctul XVI al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 

constituirea dreptului de administrare în favoarea Direcției Generale de Asistență 
Socială și Protecția Copilului Argeș asupra spațiilor și a terenului în care își 
desfășoară activitatea Complexul de Servicii pentru Copii cu Handicap Trivale 
Pitești, situate în Pitești, str. Aleea Victor Mărtoiu, nr. 1.- Dl Preşedinte Ion 
Mînzînă a spus: 

           
        Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 
        Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
 
        S-a adoptat Hotărârea nr. 202. 

 

- XVII - 

       Trecându-se la punctul XVII al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre privind 
constituirea dreptului de administrare în favoarea Teatrului Alexandru Davila 
asupra imobilului Grădina de Vară.- Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 
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       Discuții?  
Dl consilier județean Ion Iana – Domnule Președinte, referitor la grădina de 
vară, am înțeles oportunitatea și motivația domnului manager de acolo, sunt 
de acord cu revenirea acestui spațiu la Teatrul Davila dar cu amendamentul 
ca și la comisie, dacă și dumneavoastră sunteti de acord, ca și celelalte 
instituții de cultură să aibă acces la acest spațiu pentru desfășurarea anumitor 
activități.  

Dl Președinte Ion Mînzînă – Domnule Iana, este obligatoriu ca toate 
instituțiile de cultură să aibă gratuitate în utilizare. De aceea managerii de 
instituții se întâlnesc în fiecare săptămână și se pot pune de acord ce și cum 
trebuie utilizat. De acord? 

Dl consilier județean Ion Iana – Da, de acord. Am intervenit acum pentru a 
nu interveni la sfârșit. Noi, Consiliul Județean Argeș am fost partener la 
Festivalul Sus la Munte la Muscel. Orchestra Doina Argeșului s-a ridicat la 
nivelul festivalului, unde au fost concurenți de elita, am avut recitaluri de 
elită cu Grigore Leșu, a fost o cooperare bună, vă mulțumesc încă o dată. 

    Dl Președinte Ion Mînzînă  - Și eu vă mulțumesc.Voturi împotrivă?  
 
       Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
       S-a adoptat Hotărârea nr. 203. 

 

 

- XVIII  - 

 
       Trecându-se la punctul XVIII al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre privind 

avizarea Strategiei de contractare, a Studiului de fundamentare, a Studiului de 
oportunitate, a Regulamentului serviciului și a Documentației de atribuire pentru 
delegarea prin concesiune a gestiunii activității de colectare separată și transport 
separat al deşeurilor municipale, operarea Stației de transfer Câmpulung, sortarea 
și compostarea deșeurilor municipale, în Zona Câmpulung, județul Argeș.- Dl 
Preşedinte Ion Mînzînă a spus:   

         
 
       Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 



13 

 

       Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
       S-a adoptat Hotărârea nr. 204. 

 
 

- XIX  - 

 
       Trecându-se la punctul XIX al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre privind 

aprobarea Planului Strategic pentru anul 2021 semestrul II, în domeniul ordinii 
publice la nivelul Judeţului Argeş - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

        Discuții?  
Dl consilier județean Dumitru Grecu – Aici am avut o propunere în comisie, 
materialul este foarte bun, doar că lipsește un capitol foarte important din 
puncul meu de vedere, o problemă cu care ne confruntăm în ultima perioadă, 
problemă inedită aș putea să spun, este problema generată de urșii care sunt 
într-un număr foarte mare în mai toate localitățile din nordul județului și 
propun un capitol cu care să fie completat acest material și care să fie 
prezentat în ședința din octombrie, un capitol referitor la strategia pentru 
securitatea argeșenilor vi-a-vis de acest aspect, al prezentei urșilor în număr 
tot mai mare. 

Dl consilier județean Valentin-Viorel Enache – Am înțeles, o să-l supunem 
dezbaterii în ședința de plen a ATOP iar organele în drept o să ne furnizeze 
informațiile referitor la acesta. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Trebuie să tineți cont de atribuțiile pe care le are 
instituția, Jandarmeria Română în tot ce înseamnă gestionarea acestor situații 
și cred că este important să existe un capitol separat legat de această 
problemă, județul Argeș are mari probleme. 

Dl consilier județean Marius Dorel Postelnicescu – Referitor la indicatorii de 
performanță, am văzut că nu este o cuantificare, vom face acțiuni fără să fie 
trecut un numar, cifre sau procente cat de cât pentru semestrul II, adică este 
ceva generic, dacă vă uitați la ultima coloană. Aș fi vrut ceva mai concret.  

Dl consilier județean Valentin-Viorel Enache – Am înțeles, o să îi rog pe cei 
de la Poliție să vină cu lucruri concrete și să dispună având în vedere că n-am 
lucrat un an de zile cu s-a lucrat, practic am luat la jumătatea anului niște 
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lucruri și n-am avut timp să le punem la punct. O să le solicităm și o să le 
aducem în parametrii corespunzători. 

Dl consilier județean Dumitru Grecu – Eu cred că dacă s-ar raporta periodic 
în consiliul județean, ar fi lucrurile mult mai clare. 

Dl consilier județean Valentin-Viorel Enache – Se vor raporta semestrial, 
conform legii.  

Dl consilier județean Dumitru Grecu – Sigur pentru că nu poți să cuantifici 
anumite rezultate și atunci soluția este să se raporteze periodic și  să luam act 
și de ceea ce se întâmplă și eventual să mai venim cu propuneri, dacă mai 
este cazul. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Domnule Grecu, în contextul celor spuse de 
dumneavoastră, înainte să întru în ședință, am dat un accept pentru o 
colaborare între ATOP și toate UAT-urile din județul Argeș, care vor trebui 
să colaboreze cu ATOP-ul, tocmai pentru a identifica problemele cu care se 
confruntă fiecare UAT din punct de vedere al colaborării cu organele de 
poliție și cu Jandarmeria Română. Iar la momentul respectiv ATOP va ști să 
gestioneze și să raporteze întreaga situație  în care ne găsim la momentul 
actual, mai ales că umează o perioadă foarte grea pe care va trebui să o 
străbatem împreună, cea a virusului acesta care nu ne mai lasă în pace. Voturi 
împotrivă? Abțineri?  

Dl Președinte Ion Mînzînă – Vă mulțumesc. 

 
        Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate.      
        S-a adoptat Hotărârea nr. 205. 
 
 
 

- XX  - 

 
       Trecându-se la punctul XX al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 

aprobarea contractării unei finanțări rambursabile interne în valoare de 43.227 mii 
lei în vederea asigurării cofinanțării si cheltuielilor neeligibile ale proiectelor de 
interes județean finanțate din fonduri externe nerambursabile. - Dl Preşedinte Ion 
Mînzînă a spus:   
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        Stimați colegi, motivul pentru care dorim ca acest proiect de hotarâre să 
întrunească din partea dumneavoastră o aprobare generală este legat de 
situația la care ne aflăm în momentul actual. Avem în derulare proiecte pe 
fonduri europene, sumele pe care bugetul consolidat al județului Argeș le are 
la dispoziție nu ne mai permit să plătim aceste sume de cofinanțare, în 
condițiile în care din rectificarea bugetară care se preconizează la fel nu 
numai județul Argeș, ci și majoritatea județelor din România nu vor primi 
sume suplimentare. Suntem în situația extremă de a găsi finanțare cu ceea ce 
înseamnă cheltuielile DGASPC-ului pe ultimul trimestru al anului 2021, de 
aceea suntem nevoiți ca pe măsura derulării proiectelor europene să avem la 
dispoziție  sume de bani pentru fonduri nerambursabile. Asta ce înseamnă? 
Accesăm o linie de credit, prin licitație, suma la dispoziția Consiliului 
Judetean Argeș, vom plăti dobânzi numai pentru sumele atrase și dacă o să 
avem noi sume în buget sumele respective, să nu apelăm niciodată la ceea ce 
înseamnă o linie de credit. Lucrurile nu pot fi duse la nesfârșit, am cunoștințe 
că la nivelul tuturor județelor din România, au apelat la asemenea linii de 
credit, unii au un grad de îndatorare față de județul Argeș, dar la un 
momentul dat trebuie să apelăm și la lucrul acesta pentru dezvoltarea 
județului. Dacă dumneavoastră aveți alte gânduri, vă rog să mi le împărtașiți. 

Dl consilier județean Marius Dorel Postelnicescu  - Am  discutat și în 
comisie, văd că trebuie să mai repetăm și aici, cum face și dl Grecu, ce spune 
cu Molivișu, noi spune de ani de zile, că trebuie raportare semestrială, 
trimestrială și cuantificări, dar referitor la acest punct vreau să spun că totuși 
este o surpriză pentru noi, consilierii județeni, sau mă rog pentru mine, faptul 
că în dezbatrea bugetului de la începutul anului nu s-a discutat că nu avem 
sursele de finanțare pentru cele 11 proiecte, s-a votat un buget în aprilie care 
trebuia să prevadă cel puțin pentru 2021 cofinanțarea de 2%, nu vorbim de 
subvenția de la stat, pentru aceste proiecte pe fonduri europene, vorbim de 
banii noștri. Iar acum ne pomenim că trebuie să facem un împrumut pentru a 
finanța toate cele 11 proiecte, cofinanțarea celor 2%, ceea ce mi se pare 
surprinzator. Noi am antamat proiecte fără să avem sursa noastră de finanțare 
proprie, cea mică de 2%, plus că 3 ani vor fi de grație, descărcarea liniilor de 
credit se va face după 3 ani, adică în 2024 sau 2025 în colo. Totuși, trebuia 
găsită o sursă, că văd că mai sunt bani pe care îi dăm pe parcursul anului fără 
să fie puși în buget pentru diferite activități. Haideți să vedem și noi din 
venituri propri ce putem face. Și a doua problmă pe care am constatat-o tot în 
comisie este că s-au așteptat toți banii aceștia de cofinanțare, repet nu cei de 
la guvern de subvenție, prin această rectificare. Nu ne putem baza pe ce va da 
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guvernul peste 3 sau 6 luni, trebuia stabilită din martie, aprilie, când am votat 
bugetul, care sunt banii de proiecte, că aceste proiecte au niște jaloane, 
termene făcute de specialiști, de proiectanți, să știm când le începem și când 
le terminăm și care este finanțarea lor. Mi se pare că facem un contract la 
disperare, fără să avem o strategie foarte bine pusă la punct pe implementarea 
acestor proiecte din fonduri europene.  

Dl Președinte Ion Mînzînă – Domnule Postelnicescu, încă de la construirea 
bugetului s-a luat în calcul că nu avem sumele de cofinanțare. În cadrului 
vizitei  domnului Attila în judetul Argeș, împreună cu reprezentanți ai 
partidului din care dumneavoastră faceți parte, am explicat că cea mai mare și 
gravă problemă cu care se confruntă  județul Argeș sunt sumele de 
cofinanțare, în condițiile în care prin bugetul aprobat  nu am reușit nici măcar 
să asigurăm decât pe 9 uni de zile cheltuiala pentru funcționarea DGASPC, 
încercând în această perioadă și reușind de multe ori reducerea tuturor 
cheltuielilor la nicelul tuturor instituțiilor subordinate consiliului județean. 
Încă de la construcția bugetului ne-am pus problema și am așteptat pentru că 
am primit sume care reprezinta 700 de miliarde. Aduceți-vă aminte votarea 
bugetului, am spus că avem un buget mai mic față de anul trecut cu vreo 350 
de miliarde, a trebuit să renunțăm la investiții de tipul extindere spital 
multianuala, extindere spital Vedea, drumuri, banii aceștia nu i-am mai avut 
și a trebuit să tăiem de undeva. Niciodata nu am spus că avem bani pentru 
cofinanțări, ba mai mult adresele pe care le-am înaintat la nivelul ministerelor 
dumneavoastră, conduse de ministrii dumneavoastră, au făcut clar vorbire ce 
facem în situația aceasta. Și să știți că expertii de la nivelul ministerelor ne-au 
spus că suntem un județ neîndatorat și să apelăm la împrumuturi. Aceste 
împrumuturi, cu tot respectul pentru dumneavoastră, dacă mâine, rectificări și 
para rectificari, ne vor duce în situația de a avea un buget acceptabil, sigur că 
nu vom trage din linia de credit sumele respective, sigur că sumele mici le 
vom suporta din bugetul propriu, corecții se fac la nivelul tuturor instituțiilor 
din țara aceasta. Domnule Postelnicescu, acum suntem în situația să semnăm 
un proiect pe 679, este adevărat va începe peste 2-3 ani de zile, cofinanțarea 
este de 4 milioane de euro, eu nu vorbesc de cofinațări de 10-12 mii de euro, 
eu vorbesc de 504 cu cofinanțare 2 milioane de euro, cu 503, ceea ce ne-am 
asumat, o parte din noi, Cetatea Poenari, eu n-am spus că anul acesta, dar 
trebuie să începem de undeva. S-ar putea ca anul acesta să nu accesăm nici 
un leu, s-ar putea să accesăm în funcție de constructori, de ce vor să facă. 
Vrem să construim sau vrem să spunem “mai bine nu mai facem”. Toată 
România vorbește de fonduri europene, toate fondurile europene au în spate 
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cofinanțări. Toate deciziile guvernamentale vorbesc de creșteri ale 
materialelor prime și materialelor suportate de autoritatile locale. Acestea 
sunt lucrurile la care trebuie să ne raportăm când ne luăm angajamentul 
acesta. Credeți-mă că aș prefera să nu fi împrumutat nimic, dar dacă nu ne 
împrumutăm nu facem nimic. Nu vorbesc de nivel de guvernare națională, 
hai să-i întrebăm acolo, măcar se vor vedea undeva banii aceștia. Vă rog 
frumos urmăriți ședința de la momentul bugetului, urmăriți discuția pe care a 
avut o cu dl Cseke Attila, căruia i-am adus la cunoștință faptul că marea 
problemă este a cofinanțărilor. Vă mai spun un secret, am solicitat, dar fiind 
prea ocupat cu alte probleme,  audiența primul-ministru, primul punct pe care 
voiam să i-l aducă la cunoștință era cel legat de cofinanțări. Întreaga suflare a 
județelor din România în toate materialele trimise prin asociația președinților 
consiliilor județene din România transmit domnului prim-ministru 
următoarele mesaje:1. Bani pentru funcționarea DGASPC-urilor, 2. Bani 
pentru cofinanțări proiecte europene. Mulțumesc. 

Dl consilier județean Aurel Iacșa – Dacă vă aduceți aminte dragi colegi, la 
vremea respectivă, când s-a discutat bugetul, chiar domnul Tudose daă îți 
aduce aminte a spus despre necesitatea unui împrumut pentru cofinanțări. S-a 
luat în calcul situația că nu vom avea bani de cofinanțări chiar de la 
momentul acela. 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Aș dori să spun că nu numai 
despre cofinanțări este vorba, ci din discuțiile pe care le purtăm zi de zi cu 
constructorii angrenați în proiectele pe care le avem, toți au spus că vor veni 
cu creșteri de prețuri la materiale. Aceste creșteri vor fi pe sume neeligibile, 
pe langă sume pe care noi o avem ca și cofinanțare trebuie să asigurăm și 
această sumă care nu intră în bugetul inițial, nici în împrumut. Deci noi va 
trebui să facem un efort suplimentar pentru a asigura aceste sume. Să nu 
uităm că mai avem și 7 proiecte la DGASPC unde va trebui să asigurăm 
cofinanțarea pentru ele și va trebui să asigurăm și aceste sume neeligibile din 
cauza creșterii prețului la materiale. 

Dl consilier județean Nicolae Tudose  - Și să nu uităm că vine valul 4 și știm 
din experiența anterioară că nu au fost decontate serviciile la zi de catre 
casele de asigurări de sănăntate și atunci trebuie ca spitalele să suporte 
cheltuielile și apoi vom primi banii. Este bine să avem această linie de 
finanțare . 
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Dl consilier județean Narcis-Ionuț Sofianu – Domnule Președinte, lăsând la o 
parte bunele intenții ale colegilor, consider că dacă adoptăm o hotărâre prin 
care accesăm o linie de credit cu destinație precisă determinată prin proiectul 
de hotărâre pe care dumneavoastră ni l-ați propus, nu putem să folosim acele 
sume și pentru alte destinații. De aceea este bine că ați enumerat totuși 
proiectele pe care doriți să le cofinanțăm sau ce vreți să facem cu acei bani. 
În privința a ceea ce a spus dl Postelnicescu, vreau să țineți cont de faptul nu 
că noi ne-am opune de principiu ci pentru că susținem și noi dezvoltarea și 
este clar că este nevoie de cofinanțare dar probabil pe acest proiect de 
hotărâre, având în vedere importanța lui, ar fi bine să-l retrageți poate de pe 
ordinea de zi, ca să-l mai vedem și noi, să-l dezbatem, să-l mai consultăm, 
este cam din scurt venită propunerea aceasta de împrumut,  nu că nu ar fi alte 
județe care nu au împrumuri făcute pentru realizarea unor investiții, 
bineînțeles. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Domnule Sofianu, proiectul spune clar, 
cheltuieli neeligibile ale proiectelor de interes județean finanțate din fonduri 
externe nerambursabile. 

Dl consilier județean Nicolae Tudose – Această linie de finanțare are o 
direcție precisă, dar disponibilul rămas la dispoziția consiliului județean din 
alte surse poate fi folosit pentru ce am vorbit mai devreme. Împrumutul se ia 
cu destinație clară, știm acest lucru. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Sigur că da. 

Dl vicepreședinte Adrian Dumitru Bughiu – Și mai este o problemă, nu 
putem să amânăm foarte mult tocmai pentru că procedurile de contractare  nu 
sunt chiar atât de simple, contractăm o suma importantă de bani și cred că 
procedurile durează. 

Dl consilier județean Nicolae Tudose – Și ca să mai fac o completare 
Guvernul Cîțu totuși în mărinimia dumnealui se pare că a dat o ordonanță de 
urgență sau este în curs să fie aprobată, în care aceste tipuri de credite nu sunt 
considerate ca și nivel de îndatorare, cele pentru cofinanțare pentru proiectele 
europene. Este un lucru bun totuși. 

Dl consilier județean Narcis-Ionuț Sofianu – Să știți că la nivel contabil, la 
activele consiliului județean, aceste linii de credit trebuiesc rambursate în 
măsura în care sunt folosite, cum spune domnul Președinte. 
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Dl consilier județean Nicolae Tudose – Fără discuție, mă refer la gradul de 
îndatorare al consiliului județean care în momentul de față nu este mare. 

Dl consilier județean Marius Dorel Postelnicescu – Domnule vicepreședinte 
Bughiu, nu mai antamați tema că durează mult, de ce a durat mult până 
acum? De ce nu ați făcut în martie, aprilie, mai, dacă durează mult?  

Dl Președinte Ion Mînzînă - Tocmai pentru că am sperat ca o rectificare ne va 
duce cât de cât aproape de bugetul pe care l-am avut anul trecut. Asta am 
sperat, știți, speranța moare ultima. 

Dl consilier județean Marius Dorel Postelnicescu – Domnule Președinte, mai 
am o ultimă intervenție, suntem cu toții de acord, noi liberalii,  cum spunea și 
dl Sofianu ca să avem proiecte în derulare și implementate. Iată Molivișu nu 
este finanțat, urmează proiectele mari de care spuneați dumneavoastră, pe 
drumurile județene trebuiau niște bani împrumut pentru ele. Ce facem, 
deschidem proiecte și nu avem finanțare? 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Dacă vă plac clasamentele, interesați-vă pe Sud 
Muntenia, că din regiunea aceea facem noi parte. Tocmai aici sunt cele mai 
mari cofinanțări pe care le avem pe drumuri județene, v-am spus că suntem în 
situația în care nu știm ce decizie să luam la momentul acesta, urmează să 
vedem dacă mai putem implementa un proiect de tipul 679 de 40 milioane de 
euro. Știți care este suma pe care o are la dispoziție ADR Sud Muntenia pe 
exercițiul 2021- 2027 ? La un moment dat îmi pun problema dacă discutăm 
în cunoștință de cauză sau discutăm ca să discutăm. Vă spun eu suma este 
mai mică decât în exercițiul 2014-2020 iar la momentul acesta sunt alte axe 
prioritare în idea Uniunii Europene în ceea ce înseamnă axa de dezvoltarea 
județelor din regiunile respective. În momentul în care județul Argeș cu acest 
proiect de 40 de milioane, 80 de milioane pentru drumuri județene vi se pare 
o sumă foarte mică respectând condiționările Uniunii Europene care stabilesc 
clar ce înseamnă un drum județean reabilitat pe aceste sume, credeți–mă că 
ne uităm la celelalte județe și dacă vedem dacă este bine sau este rău. Stăm 
mai prost pe sumele primite de către județul Argeș pe PNDL-uri, aici sunt de 
acord cu dumneavoastră și am curaj să recunosc. Dar când criticăm, veniți să 
vă spun eu ce trebuie criticat. Haideți să vedem ce criticăm pe PNDL 3, 
Anghel Saligny, dacă va fi vreodată, dacă va fi la fel, suntem obligați să 
avem SF-urile și DALI- urile pregătite ca să depunem documentele 
respective. Veniți ca vă stăm la dispoziție cu toată documentația pe care o 
avem de la nivelul tuturor ministerelor. Domnule Sofianu, timpul nu mai are 
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răbdare, îmi pare rău că vă spun, într-o săptămână puteați veni să discutați cu 
tot personalul consiliului județean dacă într-adevăr este bine sau nu. Suntem 
în situația în care singurul pas pe care putem să-l facem conștient este să 
apelăm la aceste împrumuturi care  nu fac altceva decât să dezvolte județul 
Argeș. Nu bagă nimeni banii în buzunar, sunt fonduri europene, verificate de 
Curtea de Conturi, de alte organisme.  

Dl consilier județean Marius Dorel Postelnicescu – Domnule Președinte, vi 
se pare că eu vorbesc ca să mă aflu în treabă ?  

Dl Președinte Ion Mînzînă - Îmi cer scuze dacă am făcut afirmația aceasta, 
dar am spus că vă stăm la dispoziție ca să fiți mai documentat în ceea ce 
spuneți. Dacă am făcut afirmația cealaltă, îmi cer scuze.  

Dl consilier județean Marius Dorel Postelnicescu – Eu mă documentez atât 
cât pot și încerc din ce în ce  mai mult spre binele consiliului județean și al 
județului Argeș. 

Dl vicepreședinte Adrian Dumitru Bughiu – Și noi tot spre binele consiliului 
județean, domnule consilier județean, și mi-ar fi plăcut că spiritul 
dumneavoastră civic să se reverse și asupra colegilor dumneavoastră de la 
Guvern care s-au împrumutat cu 1000 de euro pe secundă și pe aceeia nu îi 
întreabă nimeni unde se duc banii. Adică, să nu credeți că este un moft al 
nostru pentru care ne împrumutăm. Noi ne împrumutăm pentru binele 
județului cu amendamentul că la noi banii se vor regăsi undeva. Pe cei de la 
Guvern nu i-am văzut și am așteptat să primim și noi ceva dar n-am primit 
nimic. 

Dl consilier județean Marius Pîrvu   - Susțin ce a spus dl vicepreședinte 
Bughiu.  

Dl Președinte Ion Mînzînă – Vă mulțumesc. Voturi împotrivă?  

Dl consilier județean Cristian George Zidaru – Eu cred că banii se vor 
revedea și la nivelul județului Argeș ținând cont că avem două proiecte foarte 
mari de infrastructură în județul Argeș. 

Dl Președinte Ion Mînzînă - Vă mulțumesc. 504 și 503 și dacă mai obținem 
unul, ne zbatem în fiecare zi să mai obținem. Singura noastră șansă să mai 
facem ceva în județul Argeș sunt totuși fondurile europene. Abțineri?  
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Dl consilier județean Marius Dorel Postelnicescu – Echipa PNL se abține. 

Dl Președinte Ion Mînzînă - Vă mulțumesc. Proiectul de hotărâre a trecut. 
Mulțumesc și celor care ați înțeles importanța acestui proiect de hotărâre. Vă 
urez o zi plăcută. 

 
        Proiectul de hotărâre a fost votat cu 21 de voturi ,,pentru” și 11 voturi 

împotrivă ( Grupul PNL ). 
 
        S-a adoptat Hotărârea nr. 206. 

        Şedinţa s-a încheiat la ora 13.00.  

  

P R E Ş E D I N T E, 
 

Ion MÎNZÎNĂ 
 
 
 

                                                       SECRETAR GENERAL AL JUDEŢULUI,  
                                                                                       
                                                                       Ionel VOICA 


